報章 Press

刊登日期 Publish Date

> 標題 Title

相關德國寶產品 Related Product(s)

港航到家

ToHome

2017-07-01

The Sparkle Collection

The Sparkle Collection - 羊絨圍巾

The Sparkle Collection - 100% cashmere scarf black

The Sparkle Collection 水晶相架

Crystal Photo Frame – Pure Crystal Color

The Sparkle Collection 香檳玻璃杯套裝

The Sparkle Collection Champagne Glass Set

The Sparkle Collection 杯墊對

The Sparkle Collection Peony Series - Coasters Set



(抗菌・不易碎・耐高温)



Free Delivery to Mainland China & Hong Kong

精選禮上禮 免費遞送中國及香港

2017 ISSUE

03



HONGKONG AIRLINES 香港航空





57. GERMAN POOL -THE SPARKLE COLLECTION

特色水晶羊絨圍巾 Cashmere Scarf with Swarovski® Crystals

華麗高雅100%羊緘Cashmere German Pool - The Sparkle Collection™ 披肩,採用 被喻為動物纖維中的黃金的羊絨配合精密紡織制造工藝編織而成,質地超級輕盈柔 軟且舒適保暖。披肩上更佈滿逾388顆奧地利施華洛世奇®元素,由工藝師人手點綴, 成為點睛之筆,讓整體設計更添時尚感。經典黑色易於配襯不同場合或衣著風格, 尤其適合女士配襯晚裝,高貴大方,矜貴典雅,盡顯瑰麗氣派。

German Pool - The Sparkle Collection™ offers the most elegant yet tasteful scarf which is made with finest quality 100% cashmere and are hand-embellished with more than 388 pieces of Austrian-made Swarovsk® crystals. It is the most chic yet practical must-have piece for every wardrobe. Comes in black color that fits for any occasion including work, travel or events.

Material: 100% Cashmere

獨家優惠價 | Exclusive Price: **HK\$ 2,800** 香港品牌 Hong Kong Brand

(建議零售價 HK\$3,800; Suggested Retail Price HK\$3,800)



尺寸 Size: 202(L) x 74(W) cm 採用奧地利施華洛世奇®元素 Made with Swarovski® crystals

58-59.

GERMAN POOL -THE SPARKLE COLLECTION

水晶相架

Photo Frame with Swarovski® Crystals

German Pool - The Sparkle Collection™ 鍍銀色金屬水晶相架由工藝師以人手鑲嵌奧地 中增添優雅的擺設。以水晶閃耀的光芒為您及您的摯愛親朋記錄永恆不變的一刻。

The most gorgeous yet in-style silver-tone polished metal photo frame composed with the finest Austrian-made Swarovski® crystals. German Pool - The Sparkle Collection™ photo frames come in 2 photo sizes, 8R and 5R, which are hand-embellished with 1200+ and 680+ crystal pieces respectively. It would make a luxurious gift for your special someone or would be an ideal exquisite decorative piece for your own home.

零售價 | Retail price (5R): HK\$ 2,580 香港品牌 Hong Kong Brand

零售價 | Retail price (8R): HK\$ 3,680 香港品牌 Hong Kong Brand



60-61 **GERMAN POOL -**THE SPARKLE COLLECTION

牡丹雅頌水晶香檳杯一對 水晶杯墊一對採用 Swarovski® Crystals

German Pool - The Sparkle Collection™Peony Series Champagne Glass and Coaster (Pair) with Swarovski® Crystals

牡丹,被譽為中國的"花中之王"。牡丹花葉繁盛,色彩艷麗奪目,欣欣向榮的景象盡顯豪華瑰麗,亦代表著幸福 美滿。自古以來有關牡丹的神話源遠流長,牡丹高貴的形象就仿佛身份尊貴大方,獨立自主,活出豐盈美滿人生的現代新女性。"牡丹雅頌"系列由香港名設計師-十大傑出青年(專業範疇)余孎小姐設計,融合中國風情與現代元 素,以牡丹矢志不移的氣質讚揚獨立自主的現代女性。配合嚴選施華洛世奇元素®勾勒出盛開的牡丹花,更添靈 動之美,熠熠生輝。

"牡丹雅頌"水晶杯整鑲嵌上最優質的奧地利施華洛世奇®元素,充份揉合時尚西方與中國別緻的元素,杯座配合設計師對牡丹花的獨特設計,兩隻香檳杯及杯墊能拼合在一起以代表兩人有緣相遇,成雙成對,二人合為一體而 形成全新而完美愛情,是喜慶及婚姻嫁娶的送禮首選,也是絕佳的定情信物。

Peony is known as the "King of the Flowers" in China, The blossoming peonies with the colorful hues are showing the luxurious living and representing happiness. It represents the individuality and confidence of the women nowadays. The Sparkle Collection - Peony Series is designed by Miss Mary Yu who has won the award of the "Ten Outstanding Young Persons (Professional Sector)", Her style of design has integrated Chinese culture and modern elements, using the peony to represent the independence of modern women. With the selection of Swarovski® crystals, the peony flowers are shimmering with beauty.

The Sparkle Collection "Peony Series" - Champagne Glass Set and Coasters are embellished with the best quality Swarovski® crystals, representing the modern design and Chinese elements. The design of the champagne glass set and coaster are very unique - the peony flowers are designed to be ensemble together, just like the romantic encounter of the loving couple and signifying the unity of love. Your best choice for wedding gifts, betrothal gifts, and other celebrating occasions.

零售價 | Retail price: **HK\$ 2,800** 香港品牌 Hong Kong Brand 60 牡丹雅頌水晶香檳杯 Champagne Glass

零售價 | Retail price: **HK\$ 1,300** 香港品牌 Hong Kong Brand 61 牡丹雅頌水晶杯塾 Coaster



牡丹雅頌水晶香檳杯 Champagne Glass



採用奧地利施華洛世奇®元素 Made with Swarovski® crystals